



PROTOKOLL STYRELSEMÖTE

Sammanträdesdag: 2019-08-14

Tid: 19:00 – 20:30
Plats: Finnesbostugan

Närvarande: Susanne Svedberg, Jeanette Sigenstam, Peter Jönsson, Henrik Zackrisson, Inge Arvidsson, Johan Carlsson och Charlotta Skarin

1. **Ordförande välkomnar och inleder mötet**
2. **Genomgång av föregående protokoll**
3. **Genomgång av beslutspunkter:**

Spårkarta

Förslag visas på spårkartan och styrelsen beslutar att den är ok med några små justeringar på layouten.

Struktur och förväntningar på de olika kommittéerna

Claes och Susanne har tagit fram ett förslag på struktur/ organisationsschema för de olika kommittéerna. Styrelsen jobbar vidare med detta och att det tydligare ska framgå vilka förväntningar/uppdrag som kommittéerna har.

Hemsidan

Måns ansvarar för hemsidan men flera personer har inloggning till hemsida och kan administrera.

Design/uppdatering/struktur av hemsidan

Punkt tas upp på nästa möte då Måns inte är närvarande.

Admin för FB samt huvudansvarig

Styrelsen ska kunna administrera. Vi kommer även att fråga Christian om han kan tänka sig att fortsätta ha den rollen tillsammans med styrelsen.

4. **Genomgång av diskussionspunkter:**

FB: administratörer och dess ansvar; policy mm

Vi går igenom utkast på policy och kommer fram till att en separat köp/sälj grupp för IK Trastens medlemmar tas fram. Henrik får i uppdrag att skapa grupp.

Status för arbetet med punkter från framtidsdagarna, kommunicerad i kommittéerna

Inte kommunicerad.

Uppdatering av kontaktpersoner i IdrottOnline

Styrelsen beslutar att ordförande och sekreterare är huvudadministratörer på IdrottOnline. Anders Höjer tas bort som huvudadministratör då han inte har något styrelseuppdrag.

Genomgång av förslag på GDPR

Förslag från Susanne är ok.

Susanne kollar med Petra om hon kan vara ansvarig för uppdatering av medlemsregistret så att det hålls aktuellt.



PROTOKOLL STYRELSEMÖTE

Sammanträdesdag: 2019-08-14

5. Sektionsavstämning:

- **Barn- och ungdomskommitté:**
Höstens träning har startat och totalt är ca 60 barn anmälda. Vi har ledare till höstens träningar. Peter ser gärna att någon annan tar över ansvaret för träningen inför nästa år. Andre planerar köra vidare med familjeträning på måndagar när mtb-säsongen är slut.
- **Stugkommitté:**
Har möte nästa vecka.
- **Cykelkommitté:**
Racerträningen har börjat. Mtb startar på torsdag.
- **Skid- och löpningskommitté:**
Har möte imorgon då också träning startar för hösten.
- **Ban- och spårkommitté:**
Det finns sponsorpengar för inköp av material/ grus till våra banor. Löpgruppen samt mtb-gruppen får meddela vad som önskas.
- **Kassör**
Kassan stabil.
- **Klädansvarig**
Shop för vinter- och skidkollektion kommer att komma senare under hösten.

6. Övrigt:

Henrik visar förslag på fototapet och går vidare med beställning.
En fråga från medlem har kommit angående ersättning vid deltagande vid mästerskap. Vad gäller?
Johan kollar vidare på detta.
Tommy bjuds in till nästa möte för att gå igenom inför nästa års Öresjön Runt.

7. Nästa möte:

Näst möte blir den 11 september. Peter tar med fika.

Vid protokollet

Charlotta Skarin